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В сборник входят песни, которые звучат на международных конкурсах и получили при-
знание в разных странах. Издание поможет солистам сформировать репертуар и показать 
свой талант в вокальном и актерском мастерстве. Автор, композитор А. М. Козлова, посто-
янно принимает участие в работе жюри детских конкурсов и пишет песни на тексты, дающие 
возможность создать яркий образ.

Сборник адресован ученикам и преподавателям общеобразовательных и детских музы-
кальных школ, музыкальных и театральных студий и ансамблей.
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К 59	 Kozlova A. M. Children’s happiness. Songs for children of young and middle age : sheet 
music / A. M. Kozlova. – Saint Petersburg : Lan : The Planet of Music, 2020. – 68 pages. – 
(University textbooks. Books on specialized subjects). – Text : direct. 

The collection includes songs that are heard at international competitions and have received 
recognition in different countries. The edition will help soloists to form a repertoire and show 
their talent in vocals and acting. The author, composer A. M. Kozlova, constantly takes part 
in the working of jury of children’s contests and writes songs to lyrics that make it possible to 
create a vivid image.

The collection is addressed to pupils and teachers of general and children’s music schools, 
music and theater studios and ensembles.

© Издательство «ПЛАНЕТА МУЗЫКИ», 2020
© А. М. Козлова, 2020
© Издательство «ПЛАНЕТА МУЗЫКИ»,  
     художественное оформление, 2020

Обложка  
А.Ю. ЛАПШИН



3



4



5



6


